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VERENIGING	
GEPENSIONEERDEN	
wehkamp.nl	
 

Onderwerp : Verslag Algemene Ledenvergadering 

Datum  : 8 november 2023 

Aanwezig : voltallige bestuur en ca. 65 leden (waarvan meerderen onaangemeld) 
 

 

1. Ontvangst 

Flip heet iedereen welkom, inclusief de gasten van KBO. Hij kan meedelen dat we van Nationale 
Nederlanden (NN) bericht hebben gekregen dat er een indexatie plaatsvindt van 0,8%. Er zit genoeg 
in de pot, maar dit is wat het is. Binnen enkele weken komt een brief van NN. Er werd een vraag 
gesteld of Wehkamp niet bij wil betalen, maar dat is Wehkamp vooralsnog niet van plan. 

 

2. Financiële zaken 

Jan geeft een toelichting op de jaarrekening 2022. Er is vanwege de financiële positie geen 
contributie geheven in 2023, en is het ook niet nodig om voor 2024 contributie te vragen. Akkoord. 
De kascommissie heeft geen onregelmatigheden aangetroffen, maar wil voortaan wel graag meer 
inzage in de bankafschriften. Jaarrekening vastgesteld. Sieger Scholte zou eigenlijk stoppen als lid van 
de kascommissie, maar wil nog wel een keer doorgaan. Corrie Mulder en Gert Huijgen ook. Applaus. 

Jan geeft ook een toelichting over 2023. Er komen dus geen inkomsten uit de contributie. De 
creditrente is sterk gestegen. We maken veel bankkosten voor elke betaling. Daarom heeft het 
bestuur besloten dat de eigen kilometerkosten maar eenmaal per jaar worden vergoed. 

Flip geeft een toelichting op het jaarverslag. De nieuwsbrieven van de Koepel Gepensioneerden staan 
niet meer op onze site, maar ze zijn te vinden op de site van de koepel. Onze website kost Wehkamp 
€ 500 per maand. Jan zoekt daarom een ander hostingbedrijf. 

Met BPFD is het moeilijk om in contact te komen, maar op haar website is wel veel info te vinden. 
We kunnen ons ook aansluiten bij een grote vereniging als Bouw of Metaal, maar dan moeten we 
eerst ‘met de billen bloot’. Reactie ALV: niet doen. 

Flip geeft ook een toelichting op het verslag van de vorige ALV. En ook over de nieuwe pensioenwet. 

 

3. Presentatie KBO-Overijssel 

Als gastspreker was uitgenodigd Herman Pieper, voorzitter KBO Overijssel. Hij werd vergezeld door 
de vicevoorzitter.  

Dhr. Pieper heeft aangegeven hoe de structuur van de KBO in elkaar zit; dit alles heeft te maken met 
de nieuwe naam van de KBO. Het wordt KBO Senioren Overijssel. Men heeft 11.000 à 12.000 leden.  
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Er is samenwerking met afdelingen van PCOB en ANBO: lokaal bepaalt men de mate van samen-
werking. Ook is er op lokaal niveau samenwerking met andere organisaties. Dhr. Pieper merkt op dat 
als senioren stoppen met oppas en vrijwilligerswerk, dat dan ook ‘Nederland stopt’. 

PCOB en ANBO worden van bovenaf aangestuurd, KBO van onderaf, maar men wil af van het 
gebeuren om aan de Bisschop van Utrecht toestemming te vragen voor alles wat ze doen: past niet 
meer in deze tijd. Hoewel de aansturing verschilt wil men toch zoveel mogelijk proberen samen op te 
trekken.  

Dhr. Pieper heeft uitgelegd waarom de samenwerking met de PCOB is beëindigd. Meerdere oorzaken 
maar één ervan is dat als men lid wordt van de PCOB men automatisch is aangesloten bij het 
landelijk gebeuren van de PCOB; dat vond de KBO niet wenselijk. 

Speerpunten: voldoende inkomen; integrale aandacht voor wonen en zorg; een veilige gemeente; 
digitalisering zonder uitsluiting; belangenbehartiging; relatiebeheer. KBO doet veel aan het coachen 
van ouderen. Hulp bieden bij het invullen van belastingpapieren en zorgen dat de ouderen eraan 
gewend raken om met de computer (digitalisering) handiger te worden. Tevens coachen zij mensen 
die met een vraag zitten: ga ik verhuizen of blijf ik wonen. Advies KBO: doe altijd belastingaangifte; 
misschien heb je recht op toeslag(en). 

Tot slot een uiteenzetting over datgene wat adviseurs allemaal doen: veelzijdigheid bij de KBO. En er 
is tijd voor een vragenrondje. 

Na dhr. Pieper kwam de vicevoorzitter aan het woord die een aanvulling gegeven heeft op het 
geheel. 

Er werd een vraag gesteld ‘Wat voegt de KBO toe ten opzichte van andere organisaties, bijvoorbeeld 
de bibliotheek?’, omdat een heleboel activiteiten al worden georganiseerd door gemeenten. Dat 
werd ook beaamd, echter de KBO is persoonlijker, komt bij de mensen thuis. Mensen willen graag 
worden geholpen door mensen of organisaties die ze kennen, en die bovendien meer inlevings-
vermogen hebben. Bovendien: veel 65+-ers hebben meer kennis dan professionals. Ook zijn er vaak 
kortingen mogelijk bij verzekeringen etc. Ziektekostenverzekeringen Zilveren Kruis en Univé geven 
10% korting op de aanvullende verzekering als men lid is van de KBO. CZ en VGZ bieden bij het 
afsluiten van een ziektekostenverzekering een gratis lidmaatschap aan van de KBO. 

Flip bedankt de beide heren voor hun presentaties. Applaus. 

 

4. Pauze 

Iedereen die mee wilde het magazijn in had de gelegenheid om de veiligheidsneuzen aan de 
schoenen vast te maken en een hesje aan te trekken. Dit alles om ongelukken te voorkomen. 

 

5. Rondleidingen 

Onder leiding van een drietal groepen deden diverse leden mee aan de rondleidingen. Degenen die 
niet wilden of konden meedoen bleven gezellig pratend in de zaal. 
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6. Hapje en drankje en rondvraag 

Na terugkomst geëvalueerd. Men vond het interessant om het distributiecentrum in te gaan en te 
bekijken hoe groot het inmiddels is geworden. De afsluiting vond plaats, uiteraard onder het genot 
van het inmiddels beroemde broodje croquet. 

Tevens werd de rondvraag gehouden: 

• Waar loopt het met de nieuwe pensioenwet vast? De Koepel Gepensioneerden geeft aan dat zij 
het ook niet in de vingers hebben. 

• Wehkamp moet bijstorten om indexering mogelijk te maken. Waarom doet Wehkamp dit niet? 
Antwoord: Wehkamp heeft gezegd dat men dat één keer heeft gedaan, en verder is het: nee. 

• Kan de ALV voortaan ook in het voorjaar worden gehouden? Antwoord: de volgende keer 
houden we hem in het voorjaar 2025. Suggestie: na einde boekjaar, dus april 2025. 

• Kunnen we op de ALV ook andere activiteiten houden? Antwoord: we hebben vaak een mail 
gestuurd met vragen over suggesties. 

 

7. Afsluiting  

Om 17:30 uur wordt de vergadering onder applaus gesloten. 

 


